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Primátor nemôže byť rukojemníkom developerov, povedal starosta Petržalky Milan Ftáčnik po oficiálnom
ohlásení kandidatúry na post primátora Bratislavy. Podľa neho by mal konať v záujme mesta a občanov, nie
investorov a developerov. „Som nespokojný s tým, ako mesto funguje. 8 rokov sa rozhoduje za zatvorenými
dverami, 8 rokov sa rozhoduje poza chrbát obyvateľov,“ uviedol. Svoje tvrdenia Ftáčnik odôvodňuje
mnohými kauzami, ktoré sa v posledných rokoch verejne pretriasajú. Ide o situáciu okolo PKO, neprehľadnú
zámenu pozemkov v súvislosti so svetovým hokejovým šampionátom v roku 2011, nejasný postup pri
rekonštrukcii Starého mosta či električku do Petržalky. Podľa Ftáčnika sa dá mesto spravovať aj lepšie a
Bratislava potrebuje zmenu.

23.04.2010 09:32, SITA

1/1


